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KOMMUNFULLMÄKTIGE


Enkel fråga till kommunalrådet Anna Svalander (L)

Kommunstyrelsen fick i budget 2016 uppdraget att göra en utredning om den 
nuvarande och framtida skolstrukturen, med analyser av användning, behov 
av förändring och var nya skolor kan lokaliseras. Utredningen skulle även 
innefatta hur Borås Stad ska möta en växande förskolas behov av lokaler.

Vid kommunfullmäktiges möte i april behandlades Årsredovisning för 2018. Vi 
kan där läsa att uppdraget anses genomfört och avslutas, 
skolstrukturutrednigen bifogas.

Någon utredning går inte att finna bland handlingarna vilket jag 
uppmärksammade och ställde frågor kring. Tyvärr fick jag inget svar.

Med anledningar av ovanstående ställer jag följande fråga:

⁃ var finns utredningen?

Marie Fridén (M)

�  


